
GEMEENTE GOIRLE
Griffie

Verslag vergadering commissie 
Welzijn
Gehouden op 30 maart 2011

Opgemaakt door Linde Gasseling
Aanwezig Commissiegriffier L. Gasseling

Voorzitter M. van Oosterwijk
De heren P. Jacobs (LRG), T. Snels (Pro Actief Goirle) J. Hendrickx 
(CDA), N. de Vries (CDA), G. van der Put (PvdA), S. van den 
Brekel (SP), J. van den Brekel (SP), W. Couwenberg (Lijst 
Couwenberg), P. Schellekens (VVD).
De dames M. Immink (Pro Actief Goirle), K. van Rijswijk De Jong 
(VVD), J. Aerts (LRG), P. Sprünken (Lijst Couwenberg).
Wethouders S. Sperber en J. Van Groenendaal.
Ambtelijke bijstand mevrouw Claassen

Afwezig De heren J. Swaans (VVD), J. Van Iersel (LRG), A. Van Baal 
(PvdA).

Agendapunt 1 Opening en vaststelling agenda

Voorzitter Opent de vergadering. Vraagt om afmeldingen voorafgaand 
aan de vergadering te melden bij de commissiegriffier, mw. 
Gasseling (linde.gasseling@goirle.nl). Constateert dat de 
commissie akkoord gaat met de agenda. 

De heer Van der 
Put

Betreft de informatie over de kanteling van de Wmo. Is van 
oordeel dat dit punt niet onder inlichtingen door het college 
zou moeten staan, aangezien belangrijke beleidskeuzes 
moeten worden gemaakt, die grondig besproken behoren te 
worden.

Voorzitter Het college wil de commissie al in een eerder stadium 
betrekken en inlichtingen verstrekken, voordat beleidskeuzes 
daadwerkelijk gemaakt moeten worden. Daardoor ontstaat de 
mogelijkheid om al wat bij te sturen. 

Wethouder 
Sperber

Het is nog geen discussiestuk; deze komt pas later in de raad. 
Het is de bedoeling om de commissie nu alvast mee te nemen. 
U kunt eventuele wensen en bedenkingen op tafel leggen.

Agendapunt 2 In memoriam Geert van Ostaden

Voorzitter Staat stil bij het plotselinge overlijden van de heer van 
Ostaden en vraagt om een moment stilte om de heer van 
Ostaden te gedenken. Wenst de familie en partijgenoten veel 
kracht en wijsheid toe. 
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Agendapunt 3 Jaarverslag 2009-2010

Voorzitter Vertelt dat er verscheidene vragen zijn gesteld door Lijst Riel 
Goirle waarvan de antwoorden ook schriftelijk aan de 
commissie zijn verstrekt. 

De heer 
Hendrickx

Vraagt naar de oorzaak van het aantal stijgende 
verzuimmeldingen.
Kan het jaarverslag niet compacter worden verwoord en kan 
daar dus zo  efficiency uit gehaald worden? 

De heer 
Schellekens

Vindt dat het college complimenten kan geven aan de 
basisscholen.

Mevrouw Van 
Rijswijk De Jong

Is vastgelopen op de cijfers op p. 7. Op p. 8 worden deze cijfers 
opgesplitst. Het totaal van 118 verzuimen komt overeen met 
het staatje dat naar leeftijd is uitgesplitst in 2009-2010. Als je 
de cijfers ziet van de voorafgaande jaren, komen er bij de 
opsplitsing andere totalen uit.  

De heer Jacobs Er waren in totaal 11 vroegtijdige schoolverlaters doorwezen 
naar Blink. Heeft er na de doorverwijzing een terugkoppeling 
plaatsgevonden naar de gemeente toe?

Wethouder Van 
Groenendaal

De toename in het aantal verzuimmeldingen is te danken aan 
het verplicht melden.
Zal de complimenten doorspelen.
Betreft de cijfers: we hebben te maken met relatief en absoluut 
verzuim. Zegt toe de cijfers op p. 7 en p. 8 van het 
jaarverslag na te kijken op mogelijke fouten. 
De cijfers van Blink worden teruggekoppeld. Deze 
terugkoppeling van Blink zal bij het verslag worden 
gevoegd. 

Mevrouw Aerts Is blij met de cijfers en vindt dat er niets in de verslaglegging 
hoeft te veranderen.

De heer 
Hendrickx

Is er zicht op de betrouwbaarheid van de meldingsgegevens?

Wethouder van 
Groenendaal

De scholen hebben een meldingsplicht en gaat er van uit dat 
de scholen zich daar aan houden. 

Voorzitter Concludeert dat het stuk zal worden doorgeleid als A-stuk en 
dat wethouder Van Groenendaal twee toezeggingen bij het 
verslag zal voegen. 

Agendapunt 4 Begroting 2011 Bestuur Openbaar Onderwijs Goirle 
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(BOOG)

De heer Jacobs Op p. 2 wordt vermeld dat het tekort mede wordt veroorzaakt 
door tijdelijk extra personeel dat wordt ingehuurd. Waarom zal 
dit mogelijk een gunstig resultaat hebben?

Wethouder Van 
Groenendaal

Extra personeel is straks niet meer nodig, waardoor het minder 
tekort oplevert.

Mevrouw Aerts De begroting van BOOG laat een tekort zien. BOOG heeft het 
tekort opgevuld uit haar eigen middelen en dat verdient een 
compliment. 

Voorzitter Concludeert dat het stuk zal worden doorgeleid als A-stuk.

Agendapunt 5 Voorjaarsnota GGD

Voorzitter De voorjaarsnota GGD wordt besproken naar aanleiding van 
een eerdere toezegging in de commissie Welzijn. Tijdens de 
Algemene Bestuursvergadering van de GGD op 7 april wordt 
deze nota besproken. Bespreking in de gemeenteraad zal dan 
ook niet plaatsvinden. U kunt uw bedenkingen en wensen 
meegeven aan het college. 

Mevrouw Aerts Vindt het jammer dat er geen collegestuk ligt. We kunnen er 
als commissie nu weinig over zeggen. 
Betreft de integratie 0-19 jaar: wat er gaat veranderen is nog 
niet helemaal duidelijk.
Wat doet de  GGD nu precies aan taken voor de gemeente 
Goirle? 
Welke plustaken blijven er bestaan en welke gaan we afstoten? 
Wordt het basispakket kleiner omdat de gemeentelijke bijdrage 
omlaag gaat?

De heer De Vries Er gaat 10% aan bezuinigingen plaatsvinden op de 
inwonersbijdrage. De GGD verdient volop lof voor de manier 
waarop dit gebeurt. 
Bezuinigingen bieden soms ook kansen. Er worden door de 
GGD drie belangrijke keuzes gemaakt. Het gerichter inzetten 
van gelden, menskracht en know-how op de risicogroepen. 
Meer maatwerk dus ook. Ten tweede klantgerichter werken en 
dichter bij de klant gaan staan. Ten derde het voornemen om 
de samenwerking met andere partijen te intensiveren.
De bezuinigingen hebben bij de GGD gezorgd voor een soort 
kanteling in het denken. Stemt graag in met de voorjaarsnota. 
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In de nota wordt gepleit voor verdere samenwerking tussen 
Brabant en Zeeland. Dit is prima, maar moeten waken dat er 
geen verdere schaalvergroting gaat plaatsvinden. 
De integratie jeugdgezondheidszorg kan alleen kan slagen als 
alle organisaties erachter staan en dan met name de 
thuiszorgorganisaties.

Wethouder 
Sperber

De budgetcyclus van de GGD loopt wat ingewikkeld met de 
cyclus van de gemeente. De begroting staat gepland om op 1 
mei toegestuurd te worden. Daardoor kan de begroting niet in 
de raad behandeld worden, aangezien het bestuur de 
begroting vaststelt in haar vergadering van 1 juli. Het is dus 
alleen mogelijk om de begroting in de commissie van 14 juni te 
behandelen en bedenkingen mee te geven. 
Bezuinigingen moeten worden gevonden aan de achterkant. 
Gaat over efficiency slagen die gemaakt moeten worden. 
Zegt toe een overzicht toe verstrekken die antwoord 
geeft op de volgende vragen: Wat doet de  GGD nu 
precies aan taken voor de gemeente Goirle? Welke 
plustaken blijven er bestaan en welke gaan we 
afstoten? Wordt het basispakket kleiner omdat de 
gemeentelijke bijdrage omlaag gaat?
Constateert dat het er een gedeelde bezorgdheid in de 
commissie heerst omtrent de samenwerking tussen de GGD’s 
in Zeeland en in Noord-Brabant met oog op verdere 
schaalvergroting en zal deze bezorgdheid melden in de 
vergadering van het Algemeen Bestuur. 

Voorzitter De begroting van de GGD wordt geagendeerd voor de 
commissievergadering van 14 juni 2011. 

Mevrouw Aerts Vraagt de commissie of er belangstelling is voor een 
toelichting door de GGD. Constateert dat de commissie 
hiervoor belangstelling heeft.  

Voorzitter Zegt toe dat vooraf aan de behandeling van de 
begroting van de GGD in de commissie, tijdens een 
thema-avond, of tijdens de behandeling van de 
begroting zelf, de GGD zal worden uitgenodigd om een 
toelichting te geven. 

Agendapunt 6 Verslag commissie Welzijn van 15 februari 2011

Voorzitter Het verslag van de commissievergadering van 15 februari 
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2011 wordt vastgesteld. 
Neemt de toezeggingen met de commissie door.  

Wethouder Van 
Groenendaal

De Tennisvereniging Riel is het niet eens met de beslissing van 
de gemeente om geen subsidie te verlenen voor renovatie van 
de tennisbanen. Diverse andere mogelijkheden zijn bekeken en 
hierover wordt een brief verstuurd aan het bestuur.

De heer Van der 
Put

Kunnen wij een afschrift ontvangen van de brief die wordt 
gestuurd aan het bestuur van de Tennisvereniging Riel?

Mevrouw Aerts Worden er verdere stappen ondernomen door de 
Tennisvereniging Riel?

Wethouder Van 
Groenendaal

Zegt toe een afschrift te sturen aan de commissie van 
de brief die aan de Tennisvereniging Riel wordt 
gestuurd. 
Weet niet of de Tennisvereniging Riel verdere stappen 
onderneemt. 

Mevrouw Aerts Betreft Olleke Bolleke: naar aanleiding van het faillissement 
heeft Lijst Riel Goirle enkele vragen. Is het een officieel 
faillissement? Is er een curator aangesteld? Is de gemeente 
schuldeiser? Wat gebeurt er met de inboedel? Voor welk 
bedrag is de gemeente schuldeiser?

Wethouder Van 
Groenendaal

Er is een curator benoemd, het faillissement is aangevraagd en 
over de inboedel gaat de curator. De gemeente is schuldeiser 
voor een bedrag van ongeveer 
€ 50.000,-.

Agendapunt 7 Inlichtingen van het college van burgemeester en 
wethouders

Notitie hoogbegaafde kinderen en het leerlingenvervoer
De heer S. Van 
den Brekel

Mist antwoord op een gestelde vraag. Is het niet mogelijk om 
landelijk en gemeentelijk te bekijken of er iets geregeld kan 
worden?

Mevrouw Aerts Dankt voor de duidelijke notitie en zegt dat LRG met de notitie 
instemt.

Wethouder Van 
Groenendaal

We hebben inderdaad navraag gedaan op landelijk en 
gemeentelijk niveau. Er wordt op basis van de verordening 
door bijna geen enkele gemeente het verzoek gehonoreerd dat 
leerlingenvervoer wordt vergoed voor hoogbegaafde kinderen. 
Integratie jeugdgezondheidszorg 0-19 jaar naar aanleiding van 
Regionaal Overleg Midden-Brabant
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Wethouder Van 
Groenendaal

De stand van zaken rondom de integratie: er zijn twee 
gemeenten die nog niet akkoord zijn gegaan, door een aantal 
onduidelijkheden. 
Er wordt in beide gemeenten een nieuwe 
commissievergadering gehouden waar dit agendapunt 
behandeld wordt.
In het laatste ROM-overleg is gebleken dat beide directies op 1 
lijn liggen. Nu moeten de twee gemeentes nog overtuigd 
worden. Er wordt gepoogd om dit voor 1 mei kort te sluiten.  Er 
wordt dan bij meerderheid gestemd.

Mevrouw Aerts De huidige uitvoering jeugdgezondheidszorg 0-4 jarigen wordt 
door Thebe goed gedaan. Deze kennis en kunde moet niet 
verloren gaan. 

Wethouder Van 
Groenendaal

Het personeel van Thebe gaat mee naar de GGD. 

Informatie over de kanteling Wmo
Mevrouw Aerts De communicatie naar de burgers vindt plaats op een vrij laat 

moment. Dan worden ze de direct met de feiten 
geconfronteerd en eerdere communicatie is dus benodigd. 
Er wordt gedacht dat de kanteling een besparing oplevert, 
maar het traject duurt misschien wel langer en het duurt in 
ieder geval langer voordat je weet of je een voorziening krijgt. 

Mevrouw 
Immink

Om hoeveel mensen gaat het als de bijstandnorm wordt 
aangepast? 
Is het een idee om rolstoelen door te verkopen wanneer 
mensen overgaan van verzorgingstehuis naar een 
verpleeghuis? 

De heer S. Van 
den Brekel

Het zijn plannen waar de SP niet achter kan staan.
In de 1ste kamer ligt een wijzigingsvoorstel voor de Wmo om 
een basistarief in te voeren. Wordt daar nog op gewacht?
Staat aanpassen van een woning boven verhuizen naar een 
instelling?
De SP is tegen het invoeren van een andere bijstandnorm. 
Is een eigen betaling bovenop een eigen bijdrage niet 
dubbelop?
De begeleiding vanuit AWBZ gaat naar Wmo en er komt dus 
extra taak bij. 
Zorgt dit voor nog meer druk bij de mantelzorgers?

De heer De Vries Stemt in beginsel in met de kanteling. Nadruk op eigen kracht 
binnen de Wmo heeft echter een andere kleuring, waardoor 
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het schuurt en wringt. 
Het is nodig om de uitgaven te verminderen. Dit verdraagt 
echter geen botte bijl, maar precisie, redelijkheid en billijkheid.
p. 7,8 en 9 zijn een karikatuur van de toewijzing van 
individuele voorzieningen. In de praktijk is er dus niet zoveel 
nieuws door de kanteling. 
Er moet geanticipeerd worden op woonproblemen. Dit levert 
binnen deze beleidsvoornemens grote problemen op. Hoe lang 
zijn de wachtlijsten bij de woningstichtingen?
De scootmobiel wordt gekoppeld aan het bezoeken van 
winkels. De scootmobiel biedt echter ook vele andere 
mogelijkheden voor gebruikers om zelfstandig naar buiten te 
gaan. 
De eigen bijdrage moet inkomensafhankelijk worden gemaakt.
Waarom komt 8,6% aan bezuinigingen vandaan?
De begroting van de individuele Wmo voorzieningen bedroeg 
in 2010 ongeveer 3,8 miljoen. Wat is de opbouw van dit 
bedrag?

Wethouder 
Sperber

Het is moeilijk om iets te communiceren voordat iets is 
besloten. 
Het stuk is vanaf nu al openbaar. 

Mevrouw Aerts Vindt het vervelend als mensen tijdens de beschikking met de 
veranderingen verrast worden.

Mevrouw 
Immink

Mevrouw Aerts geeft aan dat mensen bij een beschikking pas 
krijgen te horen wat er gaat gebeuren. Maar neemt aan dat bij 
het kantelingsgesprek, intakegesprek en het gesprek dat met 
de klanten wordt aangegaan, verteld wordt wat er te 
verwachten is.

Wethouder 
Sperber

Het is vanzelfsprekend dat we klanten zo snel mogelijk op de 
hoogte stellen.
In eerste instantie zullen de kosten van uitvoering hoger zijn; 
dat is logisch bij een opstartfase. Op een gegeven moment 
worden de aanvragen minder en zullen daarmee de kosten 
omlaag gaan.
Om hoeveel mensen het gaat bij het bijstellen van de 
bijstandnorm weet hij niet. We weten alleen zeker dat minder 
mensen gebruik kunnen maken van de regiotaxi als we de 
norm naar beneden halen. Aan het aanpassen van het 
openbaar vervoer wordt hard gewerkt.
We moeten het voorstel  in de 1ste kamer afwachten en de 
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uitkomsten zullen worden verwerkt. 
We proberen mensen zo lang mogelijk zelfstandig te laten 
wonen. 
Bij toewijzing van een scootmobiel wordt meestel 1,5 keer het 
minimumloon toegepast. 

De heer S. Van 
den Brekel

Waarom kunnen mensen niet kiezen voor een aangepaste 
auto?
Betreft de omwenteling van begeleiding uit de AWBZ naar de 
Wmo: er is gevraagd of in de omgeving mensen zijn die de 
begeleiding op zich kunnen nemen. 90% antwoordt hier 
negatief op. 

Wethouder 
Sperber

Weet niet precies wat de kosten van aanpassing voor een auto 
zijn en hoe dat zich verhoudt tot kosten voor de regiotaxi. 
Rondom de AWBZ zijn we er nog niet uit. Dit punt wordt 
meegenomen bij de definitieve verordening.  
Het uitgangspunt is dat iedereen zelf moet anticiperen op 
mogelijke gebreken in de toekomst. Het gaat om een langzame 
kanteling en een langdurig proces. 

Mevrouw 
Sprünken

Gaat de gemeente anticiperen op meer sociale woningbouw en 
seniorenwoningen?

Wethouder 
Sperber

Hier anticiperen we op.
We zullen altijd zorgen voor maatwerk.
De scootmobiel is niet exclusief voor winkelen. We zullen de 
tekst goed bekijken.
De eigen bijdrage is inkomensafhankelijk. 
Betreft de 8,6% aan bezuinigingen: op dit moment werken we 
met richtbedragen die in het collegeprogramma zijn 
aangegeven. 
De begroting van de individuele Wmo voorzieningen 
bedroeg in 2010 ongeveer 3,8 miljoen. Wat is de 
opbouw van dit bedrag? Antwoord hierop zal bij het 
verslag worden verstrekt.

Mevrouw Aerts Wanneer men een aanbouw voor een mantelzorger wil 
realiseren, kan dit pas op basis van een indicatie. Van 
anticiperen op de toekomst is dan geen sprake. 

Mevrouw 
Claassen

Om hoeveel mensen gaat het als de inkomensgrens wordt 
verlaagd voor de regiotaxi? Gaat in ieder geval om tientallen 
mensen. Nu maken er ongeveer 800 personen gebruik van. 
Betreft het doorverkopen van een rolstoel: is haar niets over 
bekend. De meeste rolstoelen worden geleased. Soms worden 
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rolstoelen verstrekt op basis van een persoonsgebonden 
budget en dan geldt een terugkoopgarantie. Dan blijft de 
rolstoel eigendom van de gemeente. 
De eigen bijdrage is naar draagkracht en is door het CAK 
berekend. 
Eigen betaling bovenop de eigen bijdrage is dat dubbelop?: 
idee van hulp in de huishouding als algemene voorziening, in 
plaats van een individuele voorziening. Per uur wordt dan een 
kleine eigen betaling gevraagd. Zijn aan het kijken hoe we dit 
kunnen gaan inrichten. 
Autoaanpassingen zijn een dure individuele voorziening. Ben je 
gegarandeerd duurder uit dan bij een collectieve voorziening 
als de regiotaxi en een autoaanpassing is dan ook niet het 
eerste waar we aan denken. In het huidige beleid wordt al 
rekening gehouden met het inkomen als een auto- aanpassing 
plaatsvindt. 
Er bestaat een tegemoetkoming in autokosten voor mensen 
die geen gebruik kunnen maken van de regiotaxi.
8,6% is afkomstig van een berekening van de geschatte 
bezuinigingen die gerealiseerd kunnen en moeten worden ten 
opzichte van de gehele individuele Wmo voorzieningen in 2010 
van 3,8 miljoen. Kwam uit op 8,6% van het budget. Dat was 
ongeveer de schatting.  

De heer Van der 
Put

Invullen van bezuinigen wordt een erg lastige zaak. Er wordt 
nu al gekeken naar de goedkoopst mogelijke oplossingen. Maar 
wat dat betreft heeft de wethouder toegezegd de groepen aan 
de onderkant van de samenleving te ontzien. Ziet graag de 
specificatie van de 3,8 miljoen. Wat gaan de bezuinigingen 
betekenen per aandachtsgroep?
€ 40.000 is het ontstane tekort in 2010 van de individuele 
Wmo voorzieningen. Neemt aan dit eenmalig is en niet 
structureel. Overschrijding zit toch ook verwerkt in 
jaarrekening 2010? Of het moet zijn dat die kosten geactiveerd 
zijn. Vraagt zich de noodzaak af van een eenmalige, laat staan 
een structurele bezuiniging.

De heer 
Couwenberg

Bij Leyakkers wordt rekening gehouden met het aanpassen van 
woningen.

Mevrouw Aerts Als het Platform Gehandicapten opmerkingen heeft gemaakt 
over de kanteling van de Wmo, graag zo spoedig de commissie 
en de raad hierover informeren.
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Wethouder 
Sperber

De aard van de overschrijding van het budget van de 
Wmo met 
€ 40.000 in 2010 wordt toegelicht. 
Eventuele opmerkingen van het Platform 
Gehandicapten over de kanteling van de Wmo wordt 
aan de commissie verstrekt.
Er is geen reden om aan te nemen dat we in het komend jaar 
meer uitkering ten aanzien van de Wmo krijgen. We gaan uit 
van een structureel tekort. 

Voorzitter De wethouder specificeert de 3,8 miljoen aan uitgaven van de 
Wmo en  de overschrijding van het budget met €40.000,-. 
Hetgeen dat in de commissie gezegd is, zal meegenomen 
worden door college.

Agendapunt 8 Vragen aan het college van burgemeester en 
wethouders

Mevrouw 
Sprünken

Is het opgevallen dat tijdens de carnaval bij de Beuk onder de 
jeugd verschillende knokpartijen hebben plaatsgevonden, de 
vrijwilligers erg jong waren en de jeugd gemakkelijk aan 
alcohol kon komen. Ook bij cafés kunnen kinderen zonder 
legitimatie binnenkomen. Wat is het standpunt van het college 
hierover?
Wil graag geen papieren meer ontvangen van de commissie, 
aangezien alle documenten digitaal zijn in te zien.

De heer Snels Wat is de status van het sportpark? Alle voorzitters zijn zwaar 
teleurgesteld. Door de slechte staat van de velden heeft men 
14 weken niet kunnen sporten. De renovatie laat te lang op 
zich wachten.

Mevrouw Aerts Betreft Idop: is het artikel in het Goirles Belang de actuele 
stand van zaken?
De brede school coördinator is weggevallen. Wordt dit 
overgenomen door een nieuwe coördinator en heeft dit 
consequenties?
Op 1 juni 2011 wordt door de VNG een nationale 
buitenspeeldag georganiseerd: doen we hier aan mee?

Wethouder Van 
Groenendaal

Ook door de heer Swaans zijn vragen gesteld over de jeugd en 
carnaval. Er loopt hier een onderzoek naar en het gesprek 
wordt aangegaan met Mainframe. We kijken wat er precies 
gebeurd is en hoe we dit in de toekomst gaan voorkomen. Het 
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alcohol schenken aan kinderen onder de 16 jaar wordt 
doorgespeeld aan de burgemeester, die hierover gaat. Dit kan 
niet worden afgedwongen, maar moet door de cafés zelf 
gehandhaafd worden. 
Omtrent renovatie van het sportpark: zijn er dag en nacht mee 
bezig. Er wordt hard aan gewerkt. 
Het Goirles Belang geeft de actuele stand van zaken omtrent 
het Idop. 
Het werk van de brede school coördinator wordt uiteraard 
voortgezet.
Op de nationale buitenspeeldag wordt actie ondernomen.

Agendapunt 9 Rondvraag

Voorzitter Maakt niemand gebruik van.

De voorzitter sluit de vergadering af om 23.10 uur.

Aldus vastgesteld door de commissie Welzijn van de gemeente Goirle in haar 
vergadering van 14 juni 2011.

M. van Oosterwijk  L. Gasseling
de voorzitter  de commissiegriffier
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Datum 
raad - 
commissi
e

Wat Wie Uiterste 
afdoeningsdatu
m

Feitelijke 
Afdoeningsdatu
m

Wijze afdoening

30 maart 
2011

De cijfers op p. 7 en p. 8 van het jaarverslag Leerplicht 
2009-2010 worden nagekeken op mogelijke fouten. 

Wethouder  Van 
Groenendaal

Bij verslag Bij verslag De meldingen van verzuim 
zijn in de schooljaren tot en 
met 2008-2009 door de 
gemeente Tilburg op een 
andere wijze aangeleverd 
dan in het onderhavige jaar 
2009-2010. Dit heeft te 
maken met de 
ingebruikname van een 
ander softwarepakket. Tot 
en met schooljaar 2007-
2008 werd in het 
totaaloverzicht aard en 
aantal meldingen nog 
opgenomen de meldingen 
voor Vrijstelling partieel 
leerplicht en meldingen 
Vervangende leerplicht. 
Deze meldingen zijn niet 
meer vermeld in 
het totaaloverzicht in het 
jaarverslag van schooljaar 
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Datum 
raad - 
commissi
e

Wat Wie Uiterste 
afdoeningsdatu
m

Feitelijke 
Afdoeningsdatu
m

Wijze afdoening

2009-2010. Tevens 
omvatten 
de totaalcijfers voorheen all
een de meldingen 
mbt spijbelen. Vanaf 
schooljaar 2009-2010 
worden alle meldingen in 
het totaal meegenomen 
(dus ook ziekteverzuim, 
zorgmeldingen, 
luxeverzuim etc).

30 maart 
2011

De terugkoppeling van Blink over vroegtijdige 
schoolverlaters wordt aan de commissie verstrekt. 

Wethouder  Van 
Groenendaal

Bij verslag De terugkoppeling is nu 
nog onvoldoende. Het 
probleem terugkoppeling 
zal naar verwachting 
verholpen worden nu er per 
1 april 2011 2 RMC 
trajectbegeleiders vanuit 
de Gemeente Tilburg bij 
Blink op locatie gaan 
werken. 

30 maart 
2011

Een overzicht wordt verstrekt met antwoorden op de 
volgende vragen: Wat doet de  GGD nu precies aan taken 

Wethouder 
Sperber

Z.s.m. (uiterlijk 
tijdens toelichting 

9 mei 2011 De commissie heeft een 
memo toegezonden 
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Datum 
raad - 
commissi
e

Wat Wie Uiterste 
afdoeningsdatu
m

Feitelijke 
Afdoeningsdatu
m

Wijze afdoening

voor de gemeente Goirle? 
Welke plustaken blijven er bestaan en welke worden 
afgestoten? 
Wordt het basispakket kleiner omdat de gemeentelijke 
bijdrage omlaag gaat?

GGD) gekregen.

30 maart 
2011

De GGD wordt uitgenodigd om een toelichting te geven 
(over de begroting 2012).

Griffie Het presidium heeft 
besloten dat er geen 
behoefte is aan deze 
toelichting.

30 maart 
2011

Een afschrift van de brief van het college aan 
Tennisvereniging Riel wordt aan de commissie verstrekt. 

Wethouder 
Van 
Groenendaal

Bij verslag Bij verslag Zie bijlage. 

30 maart 
2011

De begroting van de individuele Wmo voorzieningen 
bedroeg in 2010 ongeveer 3,8 miljoen. De opbouw van dit 
bedrag wordt toegelicht.

Wethouder 
Sperber

Bij verslag Bij verslag Zie bijlage.

30 maart 
2011

De aard van de overschrijding van het budget van de 
individuele Wmo voorzieningen met € 40.000 in 2010 
wordt toegelicht. 

Wethouder 
Sperber

Bij verslag Bij verslag Zie bijlage.

30 maart 
2011

Eventuele opmerkingen van het Platform Gehandicapten 
over de kanteling van de Wmo worden aan de commissie 
verstrekt.

Wethouder 
Sperber

Volgt z.s.m. Eventuele opmerkingen van 
de klankbordgroep Wmo 
over de kanteling volgt 
z.s.m., zodra deze in het 
bezit van het college zijn.
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Raadsinformatie  

Aan Commissie Welzijn
Portefeuilleho
uder

Wethouder Sperber

Onderwerp Specificatie Wmo-budget en samenstelling bedrag ombuigingen
Datum 05-04-11
Afschrift aan College

Specificatie Wmo-uitgaven 2010

Bijgevoegd een overzicht van de individuele uitgaven Wmo 2010. In de kolom 
begroot zijn de bedragen opgenomen die in de primaire begroting stonden en 
waarop de wijzigingen bij Burap 1 en 2 verwerkt zijn. 
In de kolom "uitgaven" de lasten die verantwoord zijn in de jaarrekening 2010. Een 
deel van de uitgaven is beïnvloed geweest door incidentele meevallers die 
verantwoord zijn in de kolom "toelichting". 
Zonder rekening te houden met de incidentele meevallers die als dekking zijn 
ingezet zijn de uitgaven:

€ 3.718.839,00 + € 217.840,00 € 3.936.679,00. 
Begroot is een bedrag van € 3.837.127,00. 
Een nadeel van €      99.552,00.

De Wmo wordt gekenmerkt door een open eind karakter. Met name de kosten van 
huur vervoermiddelen, PGB's en woningaanpassingen vertonen een stijgende 
tendens.
Het rijksbudget Wmo zal de komende jaren verder verlaagd worden. In 2010 zijn er 
een aantal meevallers geweest en is er incidenteel dekking gevonden in budgetten 
van voor 2010. Van een deel van de meevallers staat zondermeer vast dat het 
incidentele meevallers zijn. Van een ander deel zal dat in de loop van 2011 blijken. 
Zonder rekening te houden met die incidentele meevallers zijn de uitgaven in 2010 € 
99.552,00 hoger dan begroot.

Voorlopig wordt rekening gehouden met een structureel tekort van € 40.000,00.
Het geraamde bedrag aan ombuigingen is als volgt tot stand gekomen
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Taakstellende bezuiniging conform bestuursakkoord € 
250.000,00
Aantrekken dementieconsulent €   30.000,00
Geraamde tekort €   40.000,00
Bedrag ombuigingen € 320.000,00

Kostensoort Begroot Uitgaven 
2010

Toelichting

Collectief vervoer € 518.000,00 € 442.282,00 Er zijn incidentele 
inkomsten van de provincie, 
van de gemeente Tilburg en 
BTW ontvangen  tot een 
bedrag van € 116.733,00

Overige 
vervoerskosten

€ 20.000,00 € 38.787,00

Huur 
scootmobielen, 
rolstoelen etc.

€ 500.000,00 € 519.763,00 Er zijn incidentele 
inkomsten van de 
leverancier ontvangen tot 
een bedrag van € 
26.987,00

Woonvoorzieninge
n

€ 235.000,00 € 255.146,00 Er zijn incidentele 
inkomsten ontvangen tot 
een bedrag van € 8.223,00

Huishoudelijke 
hulp

€ 
1.592.361,00

€ 
1.622.818,00

Voor dekking van het tekort 
en beroep gedaan op 
incidentele middelen. *

PGB 
huishoudelijke 
hulp

€ 242.000,00 € 282.922,00 Voor dekking van het tekort 
en beroep gedaan op 
incidentele middelen.*

Uitvoeringskosten 
alphacheques

€ 27.023,00 Voor dekking van het tekort 
en beroep gedaan op 
incidentele middelen.*

Advieskosten € 90.000,00 € 51.353,00
Extra 
personeelslasten 
als gevolg van 
tijdelijke inhuur 
vervanging 
zwangerschapsve

€ 17.650,00 € 79.160,00
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rlof

*Dekking huish. 
hulp, PGB en 
uitv.kosten 
alphacheques uit 
AWBZ-budgetten

€ 168.476,00 € 98.403,00 Ingezet voor dekking 
huishoudelijke zorg, 
PGB's.en uitv.kosten 
alphacheques

Aanbesteding 
hulpmiddelen

€ 2.350,00 € 2.350,00

Inkomsten CAK - € 
268.000,00 

- € 333.897,00 Incidentele hogere baten 
€ 65.897,00

Uitvoeringskosten 
incl overhead

€ 719.290,00 € 632.729,00

Totaal € 
3.837.127,00

€ 
3.718.839,00

€ 217.840,00 incidentele 
opbrengsten in mindering 
gebracht op de uitgaven. 
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